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KUN §  122 
Delgivning av föreliggande protokoll. 
 
Delgivning av KUN AU protokoll 2007-10-09 § 140-167. 
____ 
 
 



Jonas Karlsson 
Bibliotekschef 
 
 

 
KUN § 123 Dnr 07/KUN9 889 
Regler och rutiner för V8-bibliotekens datasystem Libra III 
 
I samband med bibliotekssamverkan i Västerbottens inland, V8, så 
har gemensamma regler och rutiner utarbetats att gälla från och med 
1 mars 2007 med 1-2 månaders aktiveringstid därefter. 
 
Arbetsutskottet 2007-03-20 § 47 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~utan eget yttrande hänskjuta ärendet till Kultur- och Utbildnings 
nämndens möte den 17 april. 
- - - - 
KUN 2007-04-17: 
Bibliotekschef Lina Forsebrant närvarar och föredrar bakgrund och 
syfte till den bibliotekssamverkan, V8, som Västerbottens 
inlandskommuner samverkar kring. 
 
KUN 2007-04-17 § 39 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att föra diskussion med 
styrgruppen för V8 och framföra de synpunkter som finns från KU-
nämnden med anledning av texten i Regler och Rutiner version 1:3, 
 
att  Ku-nämndens arbetsutskott den 8 maj får ta del av 
diskussionerna med styrgruppen för V8 och fattar beslut utifrån det. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Förvaltningschef Roland Bång ber att få återkomma i frågan efter 
träff i Vilhelmina den 15 maj med berörda parter. 
 
AU 2007-05-08 § 65 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 

- - -forts- - - att  uppdra till förvaltningschefen att informera KU-nämnden den 29 



maj. 
 
 
 

KUN § 123 Dnr 07/KUN9 889 
Regler och rutiner för V8-bibliotekens datasystem Libra III 
 
KUN 2007-05-29: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
de synpunkter som kom fram från KU-nämndens möte den 17 april 
som han bar fram under mötet med berörda parter. Synpunkterna 
mottogs väl och kommer att behandlas vidare. 
 
KUN 2007-05-29 § 59 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  hänskjuta ärendet till KU-nämnden den 11 september. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om träff i Lycksele den 
22 augusti där synpunkterna från bland annat Vilhelmina kommer 
att behandlas vidare och ber att få återkomma i ärendet 
 
AU 2007-08-20 § 98 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar om den träff som var i Lycksele den 
22 augusti. De goda synpunkter som kom fram under KU-nämndens 
möte den 17 april har gjort att styrgruppen för V8 ser över och gör 
om innehållet i dels regler och rutiner och dels kostnadsfördelningen 
mellan de olika biblioteken. Nytt utkast skall behandlas den 24 
september och tas eventuellt med till KU-nämndens arbetsutskott 
den 9 oktober. 
 
KUN 2007-09-11 § 87 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 



- - - - 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN § 123 Dnr 07/KUN9 889 
Regler och rutiner för V8-bibliotekens datasystem Libra III 
 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Utredningssekreteraren föredrar ärendet och informerar om den träff 
som var i Lycksele den 24 september där kostnadsfördelningen 
mellan biblioteken diskuterades. Gruppen enades om att föra fram 
förslaget till respektive nämnd om en gemensam fördelning av 
kostnaderna på 15 % och att resterande kostnader bärs av varje 
bibliotek med beräkning efter invånarantal i kommunen. Undantaget 
från detta blev användarlicenser som varje bibliotek bär sina egna 
kostnader för. Fördelningsprincipen skall gälla från 2008-01-01 till 
2009-12-31, därefter utvärderas detta och nytt beslut fattas. 
 
AU 2007-10-09 § 142 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  godkänna kostnadsfördelningen enligt principen gemensam 
fördelning om 15 % och att resterande kostnader bärs av varje 
bibliotek med beräkning efter invånarantal i kommunen. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Utredningssekreteraren informerar om de diskussioner som fördes i 
Lycksele den 24 september. V8 gruppen enades där om att gå fram 
med förslaget till sina nämnder om en gemensam 
kostnadsfördelning om 15% och att resterande kostnader tas av 
varje bibliotek. Undantaget från detta är användarlicenser och 
biblioteksdatasystem som bekostas av respektive bibliotek utifrån 
antalet användare. 
 
KUN 2007-10-30 § 123 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna kostnadsfördelningen enligt principen gemensam 
fördelning om 15 % och att resterande kostnader bärs av varje 
bibliotek med beräkning efter invånarantal i kommunen. 
____ 



 
Jonas Karlsson 
Kommunstyrelsen 
 

 
 
KUN §  124 Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
I samband med ärendet om delårsrapporten 2007 och den 
åtgärdsplan som förvaltningschef Roland Bång fått i uppdrag att 
upprätta så yrkade Viveka Abramsson att behandla åtgärdsplanen 
som ett nytt ärende. Förvaltningsekonomen Jonas Karlsson och 
förvaltningschef Roland Bång föredrar om det utkast som 
presenteras för KU-nämnden. 
 
KUN 2007-05-29 § 74 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera att förvaltningsledningen upprättat utkast till åtgärdsplan 
att inlämna till kommunstyrelsen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att överlägga med 
verksamheterna om åtgärdsplanen, 
 
att  kalla till extra KU-nämnd den 21 juni klockan 08.00-09.00 för 
hantering av åtgärdsplanen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om genomfört uppdrag 
angående överläggning med verksamheterna omkring innehållet i 
åtgärdsplanen. 
Roland informerar också om den åtgärdsplan som upprättats och 
inlämnats för behandling i kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen har 
hanterat åtgärdsplanerna under sitt sammanträde den 30 maj och 
lämnade över till sitt arbetsutskott för vidare behandling. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i sin tur den 11 juni att 
inte verkställa de presenterade åtgärdsplanerna men att göra en 
delårsuppföljning under augusti månad. 
 
AU 2007-06-13 § 85 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 



 
att  uppdra till förvaltningsledningen om ett tydliggörande för 

- - -forts- - - verksamheterna om det beslut som togs av kommunstyrelsen den 30 
maj, 

 
 
 

KUN §  124 Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
att  uppdra till grundskolan att till arbetsutskottets sammanträde den 
14 augusti redovisa de åtgärder som vidtagits utifrån beslut av KU-
nämnden, 2007-02-27 § 11, i samband med budgethanteringen för 
2008,  
 
att  i samband med augustiprognosen redovisa ett 
finansieringsförslag för hanteringen av de ökade kostnaderna för 
den interkommunala eleversättningen (IKE), gymnasiesärskolan och 
Strandskolan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samarbete med 
ekonomienheten efterkontrollera fakturaflödet under den period som 
restriktionerna från kommunstyrelsen gäller. 
- - - - 
KUN 2007-06-21: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om genomförda uppdrag 
och kommenterar valda delar i den åtgärdsplan som presenterats. 
Förvaltningschefen menar att åtgärdsplanen är absolut på gränsen av 
vad som möjligt är och konstaterar samtidigt att en del av de 
föreslagna åtgärderna redan visat sig vara omöjliga att verkställa. 
KU-nämnden konstaterar efter hörande att det finns svårigheter med 
att verkställa den föreslagna åtgärdsplanen med hela det belopp som 
framräknats. KU-nämnden konstaterar också att man är beredd att 
redan nu verkställa de åtgärder som bedöms vara möjliga. 
- - - - 
KUN 2007-06-21 § 78 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  göra besparingar enligt åtgärdsplanen i följande verksamheter: 
Övergripande: 
besparing ca 96 Kkr. i återbäring av lönekostnad ungdomar 
restriktivitet vikarier/timanställda ca 750 Kkr 
Ro Förskola:  



Ej återbesätta vakant föreståndartjänst ca 75 Kkr 
Ro 1:  
Halvering återstående läromedelsanslag ca 300 Kkr 
Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 30 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning  ca 52 Kkr 

- - -forts- - -  
 
 
 
 
KUN §  124 Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
Ro 2:  
Halvering återstående läromedelsanslag ca 350 Kkr 
Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 35 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning ca 50 Kkr 
Ökade intäkter (fakturerade) nettoeffekt ca 256 Kkr 
Ro 3:  
Halvering av halverat återstående läromedelsanslag ca 700 Kkr 
Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 35 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning ca 95 Kkr. 
Kansli och gemensam administration: 
Besparing anslag för omställningsarbete ca 50 Kkr. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Biträdande rektorer Ireen Wallden och Conny Hellsten närvarar och 
redogör för de åtgärder som är vidtagna mot bakgrund av det beslut 
som togs av KU-nämnden i samband med budgethanteringen för 
2008. Arbetsutskottet ser positivt på resultatet av de vidtagna 
åtgärderna. 
 
Rektor förskola Ewa Kämpe närvarar och föredrar om 
tillkommande information och underlag under sommaren som gör 
att tidigare beslut från KU-nämnden, 2007-06-21 § 78 om att 
ejåterbesätta vakant föreståndartjänst, bör omprövas. 
 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson närvarar och redogör för den 
prognossammanställning som föreligger från 2007-07-31. 
Arbetsutskottet konstaterar att resultatet förbättrats men att 
prognosen pekar mot ett resultat på ca -4,4 miljoner kronor. 
 
Förvaltningschef Roland Bång tecknar en bild över svårigheten som 



finns i att finna finansieringsförslag för hanteringen av de ökade 
kostnaderna för den interkommunala eleversättningen (IKE), 
gymnasiesärskolan och Strandskolan, beslut från arbetsutskottet 
2007-06-13 § 85. Arbetet fortskrider med att försöka ta fram en 
modell för detta att presentera för KU-nämnden den 11 september. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  124 Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
AU 2007-08-20 § 108 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningarna, 
 
att  godkänna tillsättandet av ett vikariat som föreståndare vid 
Regnbågens förskola från och med 2007-08-20 dock längst till 
2007-12-31, 
 
att  anhålla om KU-nämndens godkännande i efterhand, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att slutföra 
prognossammanställningen och överlämna den till 
kommunstyrelsen samt KU-nämndens ledamöter, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att delge delårsrapporten per 
den 31 augusti till KU-nämnden den 11 september, 
- - - - 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar, tillsammans med Viveka 
Abramsson och förvaltningschefen, om händelseutvecklingen 
angående tillsättandet av vikariatet vid Regnbågens förskola mot 
bakgrund av det beslut som togs av KU-nämnden, 2007-06-21 § 78, 
om att ej återbesätta vakant tjänst.  
Förvaltningschef Roland Bång informerar om att det rådande 
ekonomiska läget gör att det ej går att finna finansieringsförslag för 
hanteringen av de ökade kostnaderna för den interkommunala 
eleversättningen (IKE), gymnasiesärskolan och Strandskolan, enligt 
uppdrag från arbetsutskottet 2007-06-13 § 85. 



Förvaltningsekonom Jonas Karlsson föredrar om den kostnadsbild 
som föreligger augustiprognosen och de eventuella justeringar som 
kan komma. Jonas redogör också dels för genomfört uppdrag att 
slutföra prognossammanställningen 2007-07-31 och överlämna den 
till kommunstyrelsen samt KU-nämndens ledamöter och dels om 
den efterkontrollering av fakturaflödet som förvaltningsledningen 
fick i uppdrag att genomföra och som visar att verksamheterna 
hörsammat de restriktioner  

- - -forts- - - som kommunstyrelsen givit. 
 
 
 

KUN §  124 Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
KUN 2007-09-11 § 94 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningarna, 
 
att  i efterhand godkänna tillsättandet av ett vikariat som 
föreståndare vid Regnbågens förskola från och med 2007-08-20 
dock längst till 2007-12-31, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att slutföra arbetet med 
delårsrapporten per den 31 augusti och överlämna den till 
kommunstyrelsen samt KU-nämndens ledamöter. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson föredrar om delårsrapporten 
per den 31 augusti. Prognosen pekar mot ett resultat på -4,85 
miljoner kronor. Förvaltningschefen föredrar och informerar om de 
diskussioner som förts inom kommunledningsgruppen gällande 
delårsrapportens utfall och vilka konsekvenser det medför. 
Förvaltningschefen informerar också om att kommunstyrelsen 
återigen ämnar att diskutera de tidigare inlämnade åtgärdsplanerna 
vid nästa sammanträde. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragningarna att resultatet har förbättrats sedan april prognosen 
och att de åtgärder som vidtagits gett ett visst resultat. 
 
AU 2007-10-09 § 143 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 



 
att  notera informationen, 
 
att  hemställa hos kommunstyrelsen om tilläggsanslag motsvarande 
4,85 miljoner kronor, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över generella 
kostnadsbesparingar, 
 
att  konstatera att kommunstyrelsens beslut, 2007-05-30 § 185, om 

inköps-, - - -forts- - - anställnings- och övertidsstopp fortfarande är gällande. 
 
 
 

KUN §  124 Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson föredrar om delårsrapporten 
per den 31 augusti. Prognosen pekar mot ett prognostiserat 
underskott om 4,85 miljoner kronor som är fördelade enligt 
följande; 
 
Nämndsverksamhet   -208 kkr. 
Kansli och gemensam adm.  -318 kkr,  
här är det stora underskottet, -1,23 Mkr, de ökade bidragen till 
enskild skolform, Strandskolan. Övriga delar inom Kansli gör ett 
överskott eller har sedan tidigare ett besparingsbeting på sig. 
Undervisningssektorn   -4,24 Mkr, 
Utfallet för enskilda kostnadsposter inom undervisningssektorn; 
IKE Gymnasieskolan (netto)  -3,03 Mkr 
Gymnasiesärskola (IKE, boende mm) -1,76 Mkr 
Personalkostnader    -2,36 Mkr 
Besparingsbeting, läromedel, skolbibl. +1,45 Mkr 
Besparingsbeting, fortbildning  +197 kkr. 
Ökade prognostiserade int./statsbidrag 
Rektorsområden Förskola, Grundskola +1,34 Mkr 
Kultur- och Fritidssektorn  -80 kkr. 
 
Jonas informerar också om avvikelser mellan budget och prognos 
inom ett antal områden men att de balanseras upp inom de egna 
verksamhetsgrenarna. Det som det dock råder viss osäkerhet kring 
är fler elever till Strandskolan, IKE Gymnasieskolan och 



Grundskolan. 
Förvaltningschefen redogör för svårigheterna med nya generella 
kostnadsbesparingar mot bakgrund av tidigare besparingsbeting. 
KU-nämnden konstaterar efter föredragningen att resultatet har 
förbättrats sedan april prognosen och att de åtgärder som vidtagits 
gett ett visst resultat. 
 
KUN 2007-10-30 § 124 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  124 Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
att  hemställa hos kommunstyrelsen om tilläggsanslag motsvarande 
4,85 miljoner kronor enligt avlämnat delårsbokslut per den 31 
augusti 2007, 
 
att  konstatera att kommunstyrelsens beslut, 2007-05-30 § 185, om 
inköps, anställnings- och övertidsstopp fortfarande är gällande. 
____ 

Christer Staaf 
 
 
 

 
KUN §  125 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
Lärarlyftet. För att vända den negativa utvecklingen i skolan avser 
regeringen att ge stöd till lärares fortbildning. Syftet med 
fortbildningen är att stärka lärares kompetens för att därigenom öka 
elevers måluppfyllelse. Fokus skall ligga på att förstärka lärares 
ämnesteoretiska och ämnesdidaktiska kompetens, men också annan 
relevant fortbildning som främjar elevernas måluppfyllelse.  
Satsningen omfattar lärare som undervisar i förskoleklassen, 
grundskolan, den obligatoriska särskolan, specialskolan, 



sameskolan, gymnasieskolan, gymnasiesärskolan, kommunal 
vuxenutbildning och vuxenutbildning för utvecklingsstörda. 
Satsningen omfattar det offentliga skolväsendet, enskilda 
verksamheter och fristående skolor.  
Läraren måste vara anställd hos en skolhuvudman och ha en 
lärarexamen.  
Lärare ska ges möjlighet att delta i kvalificerad fortbildning. Under 
den tid som lärare är tjänstlediga för studier erhåller man 80 procent 
av sin lön. Staten står för 70 procent och huvudmannen 30 procent 
av den lön som läraren får under tjänstledigheten. Detta gäller 
oavsett om läraren deltar i sådan utbildning som universitet och 
högskolor genomför på uppdrag av Skolverket eller om läraren 
deltar i reguljär utbildning vid något lärosäte. 
- - - - 
AU 2007-06-13 § 87 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  besluta om godkännande av Lärarlyftet i Vilhelmina Kommun, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att redogöra för om 
finansieringsresurser finns i respektive verksamhet. 
- - - - 
KUN 2007-06-21: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar KU-nämnden om ärendet 
och meddelar att Vilhelmina är en av de kommuner som valts ut för 
att få möjligheten att redan till hösten kunna starta upp Lärarlyftet 
men att de  

- - -forts- - -  
 
 
 

KUN §  125 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
ekonomiska ramarna för Vilhelmina blir kända först i augusti. KU-
nämnden överväger arbetsutskottets beslut med anledning av den 
åtgärdsplan som presenterats tidigare men nämnden ser positivt på 
satsningen. 
 
KUN 2007-06-21 § 79 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  notera informationen, 
 
att  ärendet tas till arbetsutskottet i augusti. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
att Vilhelmina kommun ännu ej fått ta del av de ekonomiska ramar 
som är gällande under hösten -07. Behoven är inventerade och 
prioriteringsordning finns. 
 
AU 2007-08-20 § 111 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  så snart ske kan informera KU-nämnden i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar och redogör enligt tidigare uppdrag att 
finansieringsresurser finns i verksamheterna för att klara lärares 
fortbildning inom lärarlyftet. Beslut är tagna om godkännande för 6 
stycken lärare att under hösten -07 starta upp fortbildning inom 
lärarlyftet. 
 
KUN 2007-09-11 § 97 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  125 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen föredrar och redovisar dels en kostnadskalkyl 
och dels frågor som uppstått angående ferielönsersättning och annan 
kompensation för lärare som fortbildar sig inom lärarlyftet. Efter 
rekvirerade medel så uppstår en överskjutande kostnad som KU-
nämnden måste ta hänsyn till och besluta om. 
Under 2007 så klaras den budget som finns utifrån tidigare beslut. 



 
AU 2007-10-09 § 144 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet i 
november presentera ett underlag för en övergripande 
behovsinventering 5 år framåt för vilka lärarkategorier som skall 
prioriteras inom lärarlyftet, 
 
att  hänskjuta beslutet om de överskjutande kostnaderna till KU-
nämnden och att uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet 
vidare till KU-nämnden den 30 oktober. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och visar på skillnader i 
kostnadsberäkningar utifrån vilka beslut som tas av KU-nämnden 
om förutsättningarna för lärare som läser inom lärarlyftet. 
KU-nämnden tar del av informationen och förutsättningarna för de 
olika kostnadsberäkningarna. 
 
KUN 2007-10-30 § 125 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  avvakta med beslut om överskjutande kostnader tills en 
övergripande behovsinventering för vilka lärarkategorier som skall 
prioriteras på sikt är presenterad. 
- - - - 

Christer Staaf 
 
 
 

 
KUN §  126 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
KUN 2005-11-10: 
Ordförande föredrar ärendet och lämnar information om genomförd 
träff i intagningsgruppen, i Lycksele 1 november, där frågan om 



samverkans-avtalet och fortsatt samverkan i nuvarande konstellation 
väckts. 
 
KUN 2005-11-10 § 136 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  konstatera att överläggning i enlighet med andra att-satsen i KU-
nämndens beslut 2005-05-24 har genomförts. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-04-12: 
Ordföranden och förvaltningschefen föredrar utredning och rapport 
avse-ende gymnasieöversyn i Västerbottens län, vilken initierats, 
genomförts och upprättats av kommunförbundet Västerbotten. 
Rapporten har legat till grund för gemensam seminariedag i 
Lycksele angående gymnasieskolornas fram-tid.  
 
AU 2006-04-12 § 57 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att muntligt föredra utarbetad 
rapport vid nämndens sammanträde 2006-05-23, 
 
att  efterhöra med oppositionsrådet Gunnar Hörnlund om dennes 
möjlighet att i egenskap som ledamot i styrgruppen i kultur- och 
utbildningsdele-gationen i kommunförbundet Västerbotten kunna 
närvara vid nämndens sammanträde 23/5. 
- - - - 

---forts--- 
 

 
 
KUN §  126 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
KUN 2006-05-23: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Rapporten föredras och 
information lämnats om de uppdrag som givits, mot bakgrunden av 
rapporten, att genomföra utredning av olika utvecklingsstrategier för 
länets gymnasie- 

 skolor. Kommunförbundet Västerbottens styrelse rekommenderar 



att  
ansvariga nämnder i länets kommuner fattar beslut  
 
att godkänna Genomförandeplan med direktiv för fortsatt 
gymnasiesamverkan från 2006 i Västerbottens län, 
 
att ställa personella resurser till förfogande så att arbetet kan 
fullföljas inom tidplanen. 
 
KUN 2006-05-23 § 51 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna Genomförandeplan med direktiv för fortsatt 
gymnasiesamverkan från 2006 i Västerbottens län, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottets 
sammanträde i juni utreda möjligheterna att ställa personella 
resurser till förfogande för förestående utredningsarbete.  
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-08-08: 
Eftersom personalomsättningen har skett i förvaltningskansliet 
föreslår t f förvaltningschef Roland Bång att ärendet återgår till 
kommunförbundet och  att de får utse en ny utredare. 
 
AU 2006-08-08 § 84 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till Roland Bång att kontakta Kommunförbundet 
Västerbotten i ärendet. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
 
 
KUN §  126 Dnr 04/KUN105 612 
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
2006-09-05 
Till ny utredare har utsetts Jan Milert , Skellefteå.  
T f förvaltningschef Roland Bång och Rektor Lena Oscarsson sitter 
i gruppen. 



T f förvalningschef Roland Bång är Vilhelmina kommuns 
representat. 
 
KUN 2006-09-05 § 84 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR  
 
att notera informationen. 
- - - -  
 
Arbetsutskottet 2007-01-19 
Styrelsen för kommunförbundet i Västerbotten beslutade våren 2005 
att tillsätta en gymnasieutredning i Västerbottens län. Ett av 
uppdragen var utredningen om ett gemensamt intagningskansli i 
länet. Utredningen bedömer att länet, i en framtid och utifrån 
rådande förutsättningar, bäst gagnas av en samordnad verksamhet. 
Därför rekommenderar styrelsen för Kommunförbundet i 
Västerbotten länets kommuner att anta föreliggande 
utredningsrapport och fatta beslut om detta senast den 31 januari 
2007. Därefter skall beslutet snarast meddelas till 
kommunförbundets kansli. 
 
AU 2007-01-19 § 3 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  anta föreliggande utredningsrapport, 
 
att  hos KU-nämnden hemställa om godkännande i efterhand. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 2 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna arbetsutskottets beslut och anta föreliggande 
utredningsrapport. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  126 Dnr 04/KUN105 612 
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
De 15 kommunerna i Västerbottens län har beslutat att samverka 



kring gymnasieutbildningar och upprättat ett utkast till avtal. 
Målsättningen är att stärka och utveckla Västerbottens län till en 
attraktiv gymnasieregion. Avtalet har föregåtts av en 
gymnasieutredning som Kommunförbundet Västerbotten ansvarat 
för. I samband med att detta avtal tecknas upphör nuvarande avtal 
parterna emellan. 
 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Ett nytt utkast till avtal har inkommit efter kallelsens utskick till 
arbetsutskottet. 
 
AU 2007-08-20 § 134 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera att ett utkast inkommit, 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla till träff med presidiet 
och rektor Malgomajskolan för en genomgång av upprättat avtal. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om den träff som 
genomfördes den 10 september. Rektor Lena Oscarsson närvarar 
och ger sin reflektion över det utkast till avtal som upprättats.  
 
KUN 2007-09-11 § 112 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att återkomma med färdigt 
utkast till avtal. 
- - - - 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  126 Dnr 04/KUN105 612 
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Vice ordförande Viveka Abramsson informerar om träff med 



Utbildnings- och kulturdelegationen om hur den fortsatta 
gymnasiesamverkan i länet ska hanteras och om den 
rekommendation som mötet lämnar ifrån sig till kommunerna i 
Västerbottens län. En av rekommendationerna är tillskapandet av en 
interimstyrelse. 
Förvaltningschefen föredrar om den information som Vilhelmina 
Kommun tagit del av om att det ej finns personal vid 
intagningskontoret i Lycksele trots att det gemensamma 
intagningskansliet i Vindeln ej är i funktion. Ingen formell 
information har gått ut om detta till Vilhelmina Kommun och 
konsekvenser av detta är bland annat att information ej gått ut till 
elever inför höstterminsstarten som förut. Det har ej heller kallats 
till samverkansträffar inom intagningsområdet den senaste tiden. 
Fakturering har dock skett som vanligt. 
Arbetsutskottet konstaterar under överläggningarna att rubriken i 
detta ärende kan vara missledande och föreslår rubrikändring. 
 
AU 2007-10-09 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  ändra rubriken i ärendet till Gymnasiesamverkan i Västerbottens 
län, gemensamt intagningskansli m.m. 
 
AU 2007-10-09 § 145 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschef och rektor Malgomajskolan att se 
över det befintliga samverkansavtalet för att eventuellt prolongeras 
för 2008/2009, 
 
att  föreslå ordförande Jonny Kärkkäinen till KU-nämndens 
representant, och vice ordf Viveka Abramsson som ersättare, i den 
interimstyrelse som Utbildnings- och kulturdelegationen ger 
rekommendation om, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 126 Dnr 04/KUN105 612 
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 



intagningskansli mm. 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att föra diskussioner med 
Lycksele Kommun angående intagningskontoret. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar om de diskussioner som förts med 
Lycksele kommun med anledning av den information som sagt att 
det ej finns personal vid intagningskontoret. Lycksele kommun har 
handlat i tron att det nya intagningskontorets etablering skulle ske 
snabbare än nu är fallet och därmed har personalen lovats gå till 
annat jobb. Överenskommelse har skett om fortsatt administration 
från Lycksele kommun tills vidare. 
Förvaltningschefen informerar också om översynen av avtalet som 
föreslås prolongeras från 1/9 2007 till och med 30/6 2008 i avvaktan 
på ett samverkansövergripande avtal. 
 
KUN 2007-10-30 § 126 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  utse ordförande Jonny Kärkkäinen till KU-nämndens 
representant, och vice ordf Viveka Abramsson som ersättare, i den 
interimstyrelse som Utbildnings- och kulturdelegationen ger 
rekommendation om. 
- - - - 
 

Jonas Karlsson 
VIBO 

 
 
 
KUN §  127 Dnr 07/KUN16 623 
Hyresavtal med VIBO – studentboendet Pettersbacke 
 
Arbetsutskottet 2007-01-19: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och tecknar en bakgrund till 
ärendets initiering. Sedan avtalet med VIBO undertecknades 2000 
om förhyrning av lokaler på Strandvägen 18 för elevhemsboendet 
Pettersbacke, har indexuppräkning av årshyran av olika anledningar 
kommit att utebli. VIBO föreslår en indexuppräkning på nuvarande 
månadshyra (109.167 kr) med 11.102 kr, d v s med drygt 10 %. På 
helårsbasis motsvarar detta förslag till höjning en kostnadsökning 
med 133.000 kr (mot nuvarande hyresbudget på 1.310.000 kr). 



Vidare föreslås för att indexuppräkning i fortsättningen ska fungera 
att ett nytt indextal läggs in från och med oktober 2006. I och med 
detta, som för övrigt framgår av tecknat avtal, höjs hyran varje år 
om indexet ökar med mer än tre enheter på den nya årshyran 
 
Förvaltningsledningen informerar om genomförda samtal med 
VIBO och det reviderade förslag till uppgörelse som inkommit 
2007-01-18. VIBO föreslår i detta förslag en indexuppräkning på 
nuvarande månadshyra (109.167 kr) med 7.500 kr, d v s med 6,9 %. 
Den nya årshyran för år 2007 skulle sålunda komma att bli 
1.400.004 kr, vilket motsvarar en fördyring i förhållande till budget 
2007 med 90.000 kr. I övrigt föreslås samma modell för att 
indexuppräkningen i fortsättningen ska fungera. 
 
AU 2007-01-19 § 160 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  föreslå nämnden att besluta om att godkänna en 
indexuppräkning med 7.500 kr/månad att gälla från och med 2007-
01-01, och i övrigt enligt överenskommelse om fortsatt 
indexuppräkning. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen och föreståndaren vid 
Studentboendet Pettersbacke att genomföra en beredning av 
möjligheterna att under 2007 täcka förväntat underskott i den egna 
verksamheten, och återkomma till arbetsutskottet den 8 februari. 

- - -forts- - -      - - - - 
 
 
 

KUN §  127 Dnr 07/KUN16 623 
Hyresavtal med VIBO – studentboendet Pettersbacke 
 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Tf förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar 
om den beredning som utförts om möjligheterna att under 2007 
täcka förväntat underskott i den egna verksamheten. Beredningen 
visar att med de förutsättningar som finns idag och det man kan 
blicka över för 2007 så finns möjligheten att täcka det förväntade 
underskottet inom ram för egen verksamhet. 
 



AU 2007-02-08 § 30 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen angående den beredning som utförts av 
förvaltningsledningen och föreståndare vid Pettersbacke. 
 
att  uppdra till föreståndaren vid Studentboendet Pettersbacke att 
inarbeta föväntad underskott under år 2007 inom ram för 
verksamhetens budget. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar om ett beslut från arbetsutskottet, 
2007-01-19 § 160,  som ej är fört till KU-nämnden för beslut ännu 
på grund av en miss i hanteringen. Beslutstexten var att föreslå 
nämnden att besluta om att godkänna en indexuppräkning med 
7.500 kr/månad att gälla från och med 2007-01-01, och i övrigt 
enligt överenskommelse om fortsatt indexuppräkning. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall återremittera ärendet. Viveka 
Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden skall 
ställa sig bakom arbetsutskottets beslut. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  127 Dnr 07/KUN16 623 
Hyresavtal med VIBO – studentboendet Pettersbacke 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 117 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  återremittera ärendet om indexuppräkning av årshyran för 
Studentboendet Pettersbacke. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Under överläggning i ärendet föreslår ordförande Johnny 
Kärkkäinen att arbetsutskottet utan eget yttrande överlämnar till 
KU-nämnden för beslut. Viveka Abramsson yrkar att arbetsutskottet 
ställer sig bakom det tidigare förslaget till beslut om att godkänna 
indexuppräkning med 7.500 kr/månad att gälla från och med 2007-
01-01, och i övrigt enligt överenskommelse om fortsatt 
indexuppräkning. 
Ordföranden prövar sitt eget förslag mot Viveka Abramssons 
yrkande och finner att arbetsutskottet beslutat bifalla det egna 
förslaget. 
 
AU 2007-10-09 § 146 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  utan eget yttrande överlämna till KU-nämnden för beslut. 
 
Viveka Abramsson avger en blank reservation. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Under överläggning i ärendet så föreslår Alliansen genom Jonny 
Kärkkäinen att KU-nämnden beslutar enligt tidigare förslag till 
beslut om att godkänna en indexuppräkning med 7.500 kr/månad att 
gälla från och med 2007-01-01, och i övrigt enligt 
överenskommelse om fortsatt indexuppräkning. 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  127 Dnr 07/KUN16 623 
Hyresavtal med VIBO – studentboendet Pettersbacke 
 
KUN 2007-10-30 § 127 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  besluta om att godkänna en indexuppräkning med 7.500 



kr/månad att gälla från och med 2007-01-01, och i övrigt enligt 
överenskommelse om fortsatt indexuppräkning. 
____ 
 

Heidi Thörnberg 
 
 

 
 
KUN § 128 Dnr 06/KUN44 611  
Uppföljning av ändrade skoltider med anledning av 
restidsprojektet. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2006-05-17 § 251 att 
föreslå KU-nämnden att genomföra en uppföljning av hur de 
ändrade skoltiderna har fungerat mot bakgrund av det s.k. 
restidsprojektet. 
 
AU 2006-08-08 § 92 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att föra ärendet till KUN 
ledningsgrupp för att fördela arbetsuppgifter med anledning av 
kommunstyrelsens beslut. 
 
att  ärendet ska återredovisas till arbetsutskottet den 31 oktober. 
 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-01-19 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om den nya 
situation som uppstått i diskussioner med trafikplaneraren i 
kommunen där grunden för beslut till det tidigare uppdraget inte var 
som tänkt utan med annan inriktning. Med den nya inriktningen som 
underlag för ärendet så föreslår förvaltningschefen följande 
fortsättning: 
 

- att nytt utredningsuppdrag ges till utredningssekreteraren angående en 
övergripande utredning av restidsprojektet tillsammans med trafikplaneraren. 
- att uppdra till förvaltningsledningen att återkomma i ärendet under våren -07 

- - - - 
AU 2007-01-19 § 10 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 



att  notera informationen 
 
att  besluta i enlighet med fövaltningschefens förslag 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  128 Dnr 06/KUN44 611  
Uppföljning av ändrade skoltider med anledning av 
restidsprojektet. 
 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen föredrar om de utvärderingar som gjorts och den 
utredning som utförts av student vid kulturgeografiska institutionen 
vid Umeå universitet. 
 
AU 2007-10-09 § 152 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera informationen, 
 
att  inhämta grannkommunernas yttrande, 
 
att  ställa sig positiv till fortsatt projekt. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om att 
grannkommunerna ställer sig positiv till Restidsprojektet och en 
fortsättning av det. 
 
KUN 2007-10-30 § 128 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ställa sig positiv till fortsatt projekt, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att yttra sig i ärendet till 
kommunstyrelsen. 
- - - - 

 
 
 



 
 
KUN §  129  Dnr 07/KUN99 717 
Skrivelse från föräldrar i Dikanäs med barn i förskolan 
Fjällripan med anledning av ärendet Familjedaghem i 
Kittelfjäll 
 
Skrivelse har inkommit, 2007-09-20, från föräldrar i Dikanäs 
området med barn i förskolan Fjällripan att få närvara vid KU-
nämndens sammanträde i oktober med anledning av den planerade 
organisationsöversynen inom förskolan. 
- - - - 
AU 2007-10-09 § 153 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla föräldrar i Dikanäs 
området till överläggningar under KU-nämndens sammanträde den 
30 oktober. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Representanter för föräldrarna i Dikanäs området, Camilla 
Sandström och Evy Paulsson, närvarade och informerade om den 
nuvarande situationen vid förskolan Fjällripan.  
 
KUN 2007-10-30 § 129 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
____ 
 

Jonas Karlsson 
Klubb Corpus 
 
 

 
KUN §  130  Dnr 07/KUN113 821 
Utbyte av kommunägda maskiner i styrketräningslokalen 
Malgomajskolan 3 
 
Styrketräningslokalen samnyttjas för närvarande av två föreningar – 
Klubb Corpus och Vilhelmina Tyngdlyftningsklubb. Även skolan 
(elever och medföljande lärare) – nyttjar lokalen och maskinerna 
efter särskild bokning. 



 
I lokalen finns gamla träningsmaskiner som kommunen inköpte 
1991 till motionshallen i Folkets hus (simhallen) och sen flyttade 
över till nuvarande föreningslokal i Malgomajskolan 3. Dessa 
maskiner är i sådant skick att säkerheten kan inte garanteras vid 
nyttjande. 
Avskrivningstiden på kommunens maskiner är 10 år så inget 
restvärde kvarstår således. 
 
Klubb Corpus har anhållit om lov att byta ut de maskiner som av 
säkerhetsskäl ej är i brukbart skick och betalar kostnaden – totalt 
102 790 kr exkl moms – för de nya maskinerna, 
metricconverterProductID1 st1 st GL 3 station, 
metricconverterProductID1 st1 st GL 40 leg ext, 
metricconverterProductID1 st1 st GL 41 leg curl och 
metricconverterProductID1 st1 st Smith maskin 280, och står 
därmed också som ägare. Inbytespris för de gamla 
kommunmaskinerna, 3~000 kr. 
 
Britt Nording, Kultur- och Utbildningsförvaltningen, ger följande 
beslutsrekommendation; 
Att överlåta de gamla kommunmaskinerna till Klubb Corpus för 
inbyte vid köp av nya enligt specifikation ovan, förutsatt att de nya 
maskinerna får nyttjas av övriga som bedriver verksamhet i den 
gemensamma föreningslokalen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Ordförande anmäler delikatessjäv under ärendet och lämnar rummet 
under beslutet. 
 
AU 2007-10-09 § 154 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  130  Dnr 07/KUN113 821 
Utbyte av kommunägda maskiner i styrketräningslokalen 
Malgomajskolan 3 
 
att  överlåta de gamla kommunmaskinerna till Klubb Corpus för 
inbyte vid köp av nya enligt specifikation ovan, förutsatt att de nya 



maskinerna får nyttjas av övriga som bedriver verksamhet i den 
gemensamma föreningslokalen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Ordförande anmäler delikatessjäv under ärendet och lämnar rummet 
under beslutet. 
 
KUN 2007-10-30 § 130 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  överlåta de gamla kommunmaskinerna till Klubb Corpus för 
inbyte vid köp av nya enligt specifikation ovan, förutsatt att de nya 
maskinerna får nyttjas av övriga som bedriver verksamhet i den 
gemensamma föreningslokalen. 
____ 

  
 
 
 
 

KUN §  131 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av förskole- och 
fritidsverksamheterna. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 
förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 157 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
förskole- och fritidsverksamheterna med nödvändig information och 
samverkan med verksamheter och fackliga organisationer, 



 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för verksamhetsöversynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande samverkan har skett med verksamheten och 
fackliga organisationer informerades under FSG den 26 oktober. 
Förvaltningschefen förevisade också den processplan som ligger till 
grund för den fortsatta beredningen. 
I samband med detta så presenterades också en praktikant på KU-
förvaltningen, Stefan Strindholm, som under sin praktikperiod 
kommer att arbeta med hårddataanalys i uppdraget om översynen. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  131 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
 
KUN 2007-10-30 § 131 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta med uppdraget att 
se över  
förskole- och fritidsverksamheterna. 
- - - - 
 

 
 
 
 
 
KUN §  132 Dnr 06/KUN86 617 
Gymnasiesärskoleverksamhet vid Malgomajskolan. 
 
Gunnel Höök och Mary Eliasson från Elevcentrum vid 
Malgomajskolan samt rektor Lena Oscarsson närvarar under 



ärendepunkten och föredrar möjligheterna till att inom 
Malgomajskolans verksamhet erbjuda olika former av 
gymnasiesärskoleverksamhet. Ärendet har initierats mot bakgrund 
av det ökande antalet elever i behov av denna skolform samt en 
ökad efterfrågan på egen verksamhet. 
 
Från skolans håll påpekas såväl möjligheter som problem med att 
kunna erbjuda föräldrar och elever en särskoleverksamhet med god 
kvalitet.  
 
AU 2006-06-13 § 77 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att i kommunledningsgruppen 
lyfta frågan om en fördjupad utredning syftande till klargörande av 
förutsättningarna för en inkluderad gymnasiesärskoleverksamhet 
med god kvalitet i Vilhelmina kommun. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-08-08: 
T.f. förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och lämnar 
information om hanteringen i ledningsgruppen. Kommunens 
ledningsgrupp har uttryck en positiv inställning till genomförandet 
av en konsekvensutredning.  
 
AU 2006-08-08 § 86 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att efter förankring i KUN 
ledningsgrupp konstituera en arbetsgrupp för genomförandet av en 
konsekvensutredning. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  132 Dnr 06/KUN86 617 
Gymnasiesärskoleverksamhet vid Malgomajskolan. 
 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 



vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av 
gymnasiesärverksamhet i egen regi. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 
förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 158 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
gymnasiesärverksamhet i egen regi med nödvändig information och 
samverkan med verksamheter och fackliga organisationer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för verksamhetsöversynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande diskussioner har förts med Rektor 
Malgomajskolan och fackliga organisationer informerades under 
FSG den 26 oktober. 
 
KUN 2007-10-30 § 132 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen. 
- - - - 

 
 
 
 
 

KUN §  133 Dnr 07/KUN72 613 
Musikskola i annan regi 



 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av Musikskola i annan 
regi. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 
förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 159 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
Musikskola i annan regi med nödvändig information och samverkan 
med verksamheter och fackliga organisationer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för översynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Utredningssekreteraren föredrar ärendet och informerar om den 
aktivitetsplan som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Fackliga organisationer informerades under FSG den 26 
oktober. 
 
KUN 2007-10-30 § 133 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen. 
- - - - 

 
 
 
 



 
KUN §  134 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en avveckling av Studentboendet 
Pettersbacke. 
 
Förvaltningschefen redovisar den process som pågår vad gäller 
personalavvecklingen vid Pettersbacke. 
 
AU 2007-10-09 § 160 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta processen att se 
över avvecklingen av Pettersbacke, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för uppdraget att avveckla boendet. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande diskussioner har förts med verksamheten och 
fackliga organisationer informerades under FSG den 26 oktober. 
Förvaltningschefen informerar också om de förändrade 
förutsättningar som skett i ärendet utifrån kommunstyrelsens 
arbetsutskotts behandling av Studentboendet Pettersbacke. Den 23 
oktober vid arbetsutskottets sammanträde så föreslogs 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att besluta om att 
kommunstyrelsen övertar blockhyresavtalet avseende Pettersbacke, 
Strandvägen 18 D, från 2008-01-01. 
 

- - -forts- - - 
 

 



 
KUN §  134 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
Boende i Pettersbacke ges samma förutsättningar som tidigare att bo 
kvar efter 2008-01-01, dock utan tillsyn. VIBO administrerar den 
fortsatta uthyrningen av lägenheterna på Pettersbacke samt att 
omfördela 700~000 kronor ur investeringsprojekt 2427, bollhall, för 
drift av Pettersbacke. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall ställa sig positiv till KS AU:s 
förslag om att kommunstyrelsen övertar blockhyresavtalet avseende 
Pettersbacke, Strandvägen 18 D, från 2008-01-01 samt att boende i 
Pettersbacke ges samma förutsättningar som tidigare att bo kvar 
efter 2008-01-01, dock utan tillsyn. VIBO administrerar den 
fortsatta uthyrningen av lägenheterna på Pettersbacke samt att 
omfördela 700.000 kronor ur investeringsprojekt 2427, bollhall, för 
drift av Pettersbacke. 
 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
bör besluta om att Pettersbackes elevboende skall hållas bemannat 
under 2008, att omfördela 1.903.000 kronor från kultur- och 
utbildningsnämndens investeringskonto för bollhall, 2427, till drift 
av Pettersbacke. 
 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Bengt Eriksson och 
Margareta Abrahamsson. 
 
KUN 2007-10-30 § 134 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  notera informationen, 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN §  134 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
att  ställa sig positiv till KS AU:s förslag om att kommunstyrelsen 
övertar blockhyresavtalet avseende Pettersbacke, Strandvägen 18 D, 
från 2008-01-01 samt att boende i Pettersbacke ges samma 
förutsättningar som tidigare att bo kvar efter 2008-01-01, dock utan 
tillsyn. VIBO administrerar den fortsatta uthyrningen av 
lägenheterna på Pettersbacke samt att omfördela 700.000 kronor ur 
investeringsprojekt 2427, bollhall, för drift av Pettersbacke. 
- - - - 

 
 
 
 
 

KUN §  135 Dnr 07/KUN114 710 
Begäran om arbetsmiljöåtgärd och politisk inriktning avseende 
verksamhet i kommunens förskolor 
 
Förvaltningschefen informerar om den framställan som inkommit, 
2007-10-02, från Lärarförbundets vice ordförande och 
huvudskyddsombuden för Lärarförbundet och fackförbundet 
kommunal om arbetsmiljösituationen i förskoleverksamheten. 
I framställan så begär man skriftligt besked före 12 oktober om 
vilka åtgärder som ämnas vidtas från arbetsgivaren. 
Förvaltningschefen redovisar det svar som upprättats och som visar 
på hur KU-nämnden tänkt sig hanteringen i samband med den 
översyn som tidigare beslutats om vad gäller förskole- och 
fritidsverksamheterna. 
 
AU 2007-10-09 § 162 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera informationen, 
 
att  godkänna det svar som upprättats som KU-nämndens eget. 
- - - - 



KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar om inkomna skrivelser i ärendet där 
föräldrar uttrycker sin oro över sina barns situation i förskolan med 
allt större grupper och därmed också eventuella försämringar i 
kvaliteten samt där verksamhetsföreträdare och personal uttrycker 
sin oro över detsamma. 
 
KUN 2007-10-30 § 135 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att sammanställa de inkomna 
handlingarna och upprätta ett svar. 
- - - - 
 

Gunnar Olofsson 
 
 
 
 

KUN §  136 Dnr 07/KUN123 623 
Förkortad uppsägningstid och inventarier vid Studentboendet 
Pettersbacke 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en avveckling av Studentboendet 
Pettersbacke. 
 
Förvaltningschefen har mot bakgrund av beslutet per brev meddelat 
föräldrarna till de studenter som är inhyrda i Studentboendet om 
uppsägning och utflyttning senast 2007-12-31. 
 
Föräldrar har genom telefonsamtal ställt frågor om möjligheten till 
förkortad uppsägningstid vid tillskaffandet av annan bostad och om 
att kunna hyra eller köpa de möbler som idag inryms i 
studentboendets lägenheter. 
 
AU 2007-10-09 § 163 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 



 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att samråda med andra 
förvaltningar om uthyrning eller försäljning av studentboendets 
inventarier, 
 
att  föreslå KU-nämnden att se över möjligheten om förkortad 
uppsägningstid för studenter vid Studentboendet Pettersbacke.. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen informerar om att mot bakgrund av 
de förändrade förutsättningar som skett i ärendet utifrån 
kommunstyrelsens arbetsutskotts behandling av Studentboendet 
Pettersbacke så föreslås KU-nämnden att inte gå vidare med att se 
över uthyrning eller försäljning av studentboendets inventarier. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  136 Dnr 07/KUN123 623 
Förkortad uppsägningstid och inventarier vid Studentboendet 
Pettersbacke 
 
Med anledning av den uppkomna situationen så föreslås att under 
uthyrningsperioden fram till 2007-12-31 förkorta uppsägningstiden 
vid studentboendet Pettersbacke till 1 månad. 
 
Oppositionen (S+V) meddelar att man väljer att avstå från att vara 
med i beslutet. 
 
KUN 2007-10-30 § 136 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  under uthyrningsperioden fram till 2007-12-31 förkorta 
uppsägningstiden vid studentboendet Pettersbacke till 1 månad. 
- - - - 

Roland B 
Christer S 
 
 
 

KUN §  137 Dnr 07/KUN118 600 



Ungdomsstyrelsens rikskonferens 2007 
 
Ungdomsstyrelsens rikskonferens genomförs i Stockholm 5-6 
december. 
Rikskonferensen är en mötesplats för politiker och tjänstemän från 
kommunerna, för fritidsledare, ungdomsorganisationer och forskare. 
Här träffas alla som arbetar med och är engagerade i 
ungdomsfrågor. Årets tema är ”Ungas hälsa och utsatthet”. 
 
AU 2007-10-09 § 164 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anmäla en tjänsteman från förvaltningen och en politiker från 
KU-nämnden att deltaga i ungdomsstyrelsens rikskonferens 2007. 
- - - - 
KUN 2007-10-30 § 137 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från deltagande i aktuell rikskonferens. 
____ 
 

Kommunstyrelsen 
Socialnämnden 
 
 
 

KUN § 138 Dnr 07/KUN107 133 
Flyktingmottagning – Konsekvenser i skolorganisationen 
 
Under juli månad så började Migrationsverket att placera ut 
kvotflyktingar och Vilhelmina fick ta del av denna utplacering. I 
dagsläget så är det ca 5 barn i förskoleålder, 7 barn i skolålder upp 
till år 9 och 4 personer som är i åldern 17-19 år, alltså möjliga 
gymnasieelever. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Grundskolan annonserar för närvarande efter en lärare i 
förberedelseklass för de barn som kan vara aktuella att börja skolan. 
 
AU 2007-08-20 § 136 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att återkomma med mer 
information i ärendet till KU-nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar om de behov i verksamheterna som 
uppstått i samband med flyktingmottagningen. Överläggning har 
skett mellan KU-förvaltningen och socialförvaltningen i ärendet och 
man är överens om den hanteringsordning som skall gälla. 
 
KUN 2007-09-11 § 114 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen informerar om nya behov i verksamheterna som 
uppstått i samband med flyktingmottagningen och menar att det är 
av stor vikt att Vilhelmina Kommun klarar uppdraget med så hög 
kvalite som möjligt. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  138 Dnr 07/KUN107 133 
Flyktingmottagning – Konsekvenser i skolorganisationen 
 
För att undvika diskussioner om de kostnader som uppstår så skall 
dessa läggas i en särskild kontosträng för att sedan fördelas. Det är 
då viktigt att tolkningarna av de diskussioner som förts är lika inom 
de olika förvaltningarna. 
 
AU 2007-10-09 § 165 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera informationen, 
 
att  begära skyndsam överläggning med socialnämnden och 
kommunstyrelsen i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 



socialnämndens beslut att uppdra till socialchefen att sammankalla 
berörda tjänstemän från social- respektive kultur- och 
utbildningsförvaltningen för klarläggandet av hur verksamhetsfrågor 
ska hanteras. Denna träff ska ske den 7 november. 
 
Förvaltningschefen föredrar vidare den första, mycket övergripande, 
konsekvensberedningen vad gäller konsekvenser av ett mottagande 
av asylflyktingar. Nämnden konstaterar mot bakgrund av en första, 
mycket övergripande, konsekvensutredning att en differens kan 
komma att uppstå mellan kostanderna för effekterna i förskole- och 
skolorganisationerna och den intäkt i form av statsbidrag som 
tillfaller kommunen. Nämnden konstaterar dock att konsekvenserna 
ännu är svåröverblickbara med tanke på den tid som stått till 
förfogande för beredning av ärendet. 
   
KUN 2007-10-30 § 138 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
 
 
- - - - 
 

Christer S 
Margareta S 
 
 
 

KUN § 139 Dnr 07/KUN125 816 
Erbjudande – Unga och Demokrati 
 
Vilhelmina Kommun har fått ett erbjudande från Morten Berger 
som arbetar som fritidsgårdsföreståndare i Årjängs kommun. 
Morten har sedan många år arbetat med att hitta hållbara metoder 
för att jobba med unga människor och demokrati. För detta har han 
prisats ett flertal gånger. 
Nu erbjuder Morten Berger att mot en kostnad för resa och boende 
komma upp till Vilhelmina 2-3 dagar för att jobba med ungdomar 
och grundläggande värdegrundsfrågor. Han erbjuder sig också att 
under sin vistelse och utifrån möten med personer som jobbar med 
ungdomar göra en sammanställning som visar hans bild av 
Vilhelminas ungdomar och demokrati. 
Detta ligger också i linje med den redovisning som gjordes 2004 i 



samband med avslutningen av projektet KRUT, Kreativ Ung 
Tillväxt i Vilhelmina. Ett av delmålen i projektet var att öka 
kunskap om och färdighet i demokratiska förhållningssätt. 
Erfarenheten från projektet visade att för ”klassiskt” gårdsrådsarbete 
var intresset lågt och att den traditionella formen för utövandet av 
ett praktiskt inflytande ej engagerade ungdomarna. 
 
AU 2007-10-09 § 166 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  uppdra till Kultur- och Fritidssamordnare att i samråd med 
Fritidsgårdspersonalen planera för erbjudandet. 
- - - - 
KUN 2007-10-30 § 139 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 
 

 
 
 
 
 

KUN §  140 Dnr 07/KUN68 042 
Brukarundersökningar – Bokslut 2007 
 
I samband med varje års bokslut så skall en eller flera 
brukarundersökningar från KU-nämndens ansvarsområde följa med. 
Här har nämnden genom inriktningsbeslut möjlighet att besluta om 
vilka verksamhetsområden som skall undersökas. 
- - - - 
KUN 2007-10-30 § 140 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att för 2007 göra 
brukarundersökningar inom förskola – familjedaghem samt 
fritidsgården. 
- - - - 

Christer Staaf 
 
 



 
 

KUN §  141 Dnr 07/KUN34 100 
Befolkningsutvecklingen och den kommunala ekonomin 
 
I mars 2006 beviljade Finansdepartementet medfinansiering till en 
förstudie av kommunsammanläggning av de tre kommunerna 
Dorotea, Vilhelmina och Åsele och till fördjupad 
kommunsamverkan de tre kommunerna emellan. Den fördjupade 
kommunsamverkan inom de sex prioriterade områdena 
Rädningstjänst, gemensam kommunal upphandling, gymnasieskola 
och vuxenutbildning, miljö- och bygg och djurskydds- och 
livsmedelstillsyn, näringsutveckling samt gemensamma insatser för 
att skapa ett starkt varumärke för Region Södra Lappland, ska 
belysa för- och nackdelar vid samverkan och vid en eventuell 
kommunsammanläggning. Förstudien och den fördjupade 
kommunsamverkan ska tillsammans utgöra underlag för 
ställningstagande om hur kommunerna ska välja att driva 
välfärdsfrågorna i framtiden, enskilt, genom fördjupad samverkan 
eller som nybildad större kommun. 
En första rapport har presenterats och den omfattar förstudien av 
sammanläggning. Med befolkningen som utgångspunkt beskrivs de 
framtida utmaningarna gällande befolkningsutvecklingen och de 
demografiskt betingade resursbehoven och kostnaderna för den 
kommunala verksamheten. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Tf förvaltningschef Roland Bång informerar om de planer som finns 
i KU-nämndens ledningsgrupp att under två seminariedagar börja 
identifiera hur den framtida utmaningen enligt SKL:s rapport 
kommer att se ut för våra verksamheter och hur den i så fall kan 
bemötas. 
 
AU 2007-02-08 § 34 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~ge förvaltningschefen uppdraget att gå vidare i planerna och 
sammankalla ledningsgruppen för två seminariedagar med 
anledning av SKL:s rapport, 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att kalla arbetsutskottet för 
medverkan under förmiddagen den första av de två 
seminariedagarna. 



- - -forts- - - - - - - 
 
 
 

KUN §  141 Dnr 07/KUN34 100 
Befolkningsutvecklingen och den kommunala ekonomin 
 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om de två seminariedagar 
som genomförts med anledning av SKL:s rapport om 
”Befolkningsutvecklingen och den kommunala ekonomin”. 
Diskussionerna under dagarna fördes utifrån några olika scenarion, 
Hot – Möjligheter, Dåtid – Nutid – Framtid, med framtiden som 
fokus och utifrån såväl ekonomisk som pedagogisk horisont. 
 
AU 2007-05-08 § 77 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att vid arbetsutskottet den 12 
juni presentera en strategisk planeringsmodell för ett långsiktigt 
hanterande gällande befolkningsutvecklingen och de demografiskt 
betingade resursbehoven utifrån SKL:s rapport, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att vid arbetsutskottet den 12 
juni presentera en styr- och ledningsmodell för den fortsatta 
hanteringsprocessen utifrån SKL:s rapport. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om det diskussionsunderlag 
som han och förvaltningsekonom Jonas Karlsson tagit fram som 
syftar till att få KU-nämndens inriktningsbeslut på hur den som 
politisk ledning via förvaltningen vill styra de verksamheter som 
befinner sig under dess ansvar. Det finns strategiska frågor som 
behöver diskuteras för att få en planering över ett längre perspektiv. 
 
AU 2007-06-13 § 84 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  återuppta ärendet i arbetsutskottet den 14 augusti för vidare 



diskussion. 
- - -forts- - - - - - - 

 
 
 

KUN §  141 Dnr 07/KUN34 100 
Befolkningsutvecklingen och den kommunala ekonomin 
 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar och informerar om 
kommunledningsgruppens uppdrag att se över kommunens 
styrmodell och resursfördelning. 
 
AU 2007-08-20 § 106 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samband med 2009 års 
budgetarbete inkomma med redovisning om hur man avser att 
arbeta. 
- - - - 
KUN 2007-09-11 § 92 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samband med KU-
nämndens sammanträde i oktober redovisa innevarande process om 
hur man avser att arbeta. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar om den kommunövergripande 
processen i ärendet och menar att förvaltningsledningen avvaktar 
dess resultat innan man går vidare i sin egen process. 
 
KUN 2007-10-30 § 141 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  avvakta den överställda process som finns i kommunen och dess 



resultat innan vidare beredning i ärendet. 
- - - - 

 
Nils Fredriksson 
 
 
 
 

KUN § 142     Dnr 07/KUN127 606 
Ledighetsansökan längre än 10 skoldagar – elev i grundskolan.  
 
Vårdnadshavare för elev i Grundskolans senare del ansöker om 
elevens ledighet från undervisningen tiden 071205 – 071219, 11 
skoldagar, för utlandsresa. Rektor tillstyrker ledigheten och 
rekommenderar KU-nämnden bevilja ansökan. 
- - - - 
KUN 2007-10-30 § 142 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna ledigheten. 
____ 
 

Nils Fredriksson 
 
 
 
 

KUN § 143      Dnr 07/KUN128 606 
Ledighetsansökan längre än 10 skoldagar – elever i 
grundskolan.  
 
Vårdnadshavare för elever i Grundskolans senare del ansöker om 
elevernas ledighet från undervisningen tiden 071106 – 071122, 13 
skoldagar, för utlandsresa. Rektor tillstyrker ledigheten och 
rekommenderar KU-nämnden bevilja ansökan under förutsättning 
att eleverna under vecka 44 (lovveckan) arbetar med arbetsuppgifter 
som de erhåller från undervisande lärare i respektive ämnen och 
redovisar dessa efter lovet. 
- - - - 
KUN 2007-10-30 § 143 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna ledigheten under förutsättning att eleverna under 



vecka 44 (lovveckan) arbetar med arbetsuppgifter som de erhåller 
från undervisande lärare i respektive ämnen och redovisar dessa 
efter lovet. 
____ 
 

Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN § 144      Dnr  
Inbjudan till Seminarium om Alkohol- och Drogförebyggande 
arbete för politiker och samordnare i Västerbotten och 
Norrbotten 
 
Inbjudan har inkommit till seminarium om Alkohol- och 
Drogförebyggande arbete för politiker och samordnare i 
Västerbotten och Norrbotten i Skellefteå 15 november. 
 
KUN 2007-10-30 § 144 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från deltagande i aktuell konferens, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla alkohol- och 
drogsamordnare Samuel Svensson till KU-nämnden den 11 
december för att delge information från seminariet samt föredra 
kring drogförebyggande åtgärder. 
- - - - 
 

 
 
 
 
 

KUN § 145      Dnr  
Inbjudan till konferensen Unga och Nätverkskulturer 
 
Inbjudan har inkommit 2007-10-23 till ”Unga och Nätkulturer” i 
Jönköping 29-30 november för politiker och tjänstemän. Kostnaden 
är 1~250 kronor och sista anmälningsdag är 19 november. 
 
KUN 2007-10-30 § 145 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från deltagande i aktuell konferens. 
____ 

Roland B 
 
 
 
 

KUN § 146      Dnr  
Gemensam Skolpsykolog Vilhelmina. Åsele, Dorotea 
 
Vice ordförande Viveka Abramsson väcker med anledning av 
kommun-fullmäktiges beslut om budget för år 2008 frågan om 
behovet av en gemensam tjänst som skolpsykolog inom ram för 
trekommunsamarbetet Åsele-Vilhelmina-Dorotea. Det föreslås att 
överläggningar upptas med Dorotea och Åsele vad gäller 
möjligheten att anställa en skolpsykolog i området. 
 
KUN 2007-10-30 § 146 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att genomföra överläggningar på 
tjänstemannanivå med grannkommunerna Åsle och Dorotea vad 
gäller möjligheten att anställa en skolpsykolog i området. 
 
att  ärendet återupptas vid sammanträde i kultur- och 
utbildningsnämndens arbetsutskott den 20/11. 
- - - - 
 
 
 
 
 
 
KUN § 147 
Delegationsbeslut. 
 
 Dnr  

1. Förvaltningschef Roland Bång 2007-10-04. Interkommunal eleversättning, 
Hudiksvalls kommun. 

 
 Dnr 07/KUN68 042 



2. Förvaltningschef Roland Bång 2007-10-23. Beslut om besparing personalbudget, 
Lärcentrum. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KUN § 148 
Meddelanden. 
Meddelas och läggs till handlingarna. 
 
 Dnr 07/KUN55 823 
Arbetsmiljöverket, Information om avslutat ärende, Skidanläggning 

Granberget, 2007-10-11 
 

  Dnr 07/KUN99 717 
Brev angående oro på grund av rykten, Jonny Kärkkäinen ordf. 

Kultur- och Utbildningsnämnden, 2007-09-26. 
 
  Dnr 05/KUN113 879 
Brev om ej utnyttjande av erbjudande, Rolf Kjellström, 2007-09-19. 
 
  Dnr 07/KUN75 606  
Handikappombudsmannen, Beslut angående anmälan om 

diskriminering på grund av funktionshinder, 2007-09-10. 
 
  Dnr 07/KUN11 041 
Kommunfullmäktige 2007-09-17 § 72, Budget 2008. 
 
  Dnr 07/KUN115 026   
Kommunfullmäktige 2007-09-17 § 95, Jämställdhetsplan. 
   
  Dnr 06/KUN44 822 
Kommunfullmäktige 2007-09-17 § 103, Taxa simhallen 2008. 
 
  Dnr 07/KUN60 291  
Kommunfullmäktige 2007-09-17 § 102, Avgifter för uthyrning av 

lokaler och utrustning – Lärcentrum 2008. 



 
  Dnr 07/KUN45 623  
Kommunfullmäktige 2007-09-17 § 101, Hyra studentboendet – 

Pettersbacke år 2008. 
---forts---   

 
 
 
KUN § 148 
Meddelanden. 
 
  Dnr 07/KUN46 613 
Kommunfullmäktige 2007-09-17 § 100, Taxa för elev vid 

musikskolan år 2008. 
   
  Dnr 07/KUN84 617 
Lycksele Kommun, Elever antagna till Gymnasiesärskolan i 

Lycksele, 2007-06-14. 
 
  Dnr  
Skolverket, Kommunblad med jämförelsetal för huvudmän, 2007-

09-24. 
 
  Dnr 06/KUN150 710 
Skolverket, Utbetalningar av statsbidrag september 2007, 2007-10-

08. 
 
  Dnr 05/KUN177 710 
Skolverket, Godkänd uppföljning av statsbidrag till 

personalförstärkningar i förskolan, 2007-10-19. 
 
  Dnr 07/KUN87 800 
Ungdomsstyrelsen, Ansökan Årets Ungdomskommun 2007, 2007-

09-24.  
 

 


